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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László

az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Orbán
Viktor miniszterelnökhöz

„Pártfogó nélkül a pártfogó felügyelők? Avagy miért nincs rend a Kormányban? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Ezúton szeretném a Miniszterelnök Úr figyelemét felhívni arra a méltatlan helyzetre, amibe a
büntetés-végrehajtásban dolgozó pártfogó felügyel ők kerültek, mert a Kormány képtele n
döntést hozni a jogviszonyuk és az illetményük rendezésér ő l a miniszterei közötti gyerekes
egymásra mutogatás miatt .

Ugyanis az államigazgatásban futó életpályamodellek ellenére a büntetés-végrehajtásba n
dolgozó pártfogó felügyel ők részére egy fillér illetményemelést sem biztosítottak . Sőt a
jelenlegi helyzetben úgy tűnik, erre a közeljövőben sem számíthatnak. Ennek oka, hogy a 2014 -
es kormányalakítást követően a pártfogó-felügyeleti tevékenység egy része a pártfog ó
felügyeleti szolgálattól a büntetés-végrehajtás feladatrendszerébe került át . E szervezeti
változás negatív következménye, hogy a büntetés-végrehajtásban dolgozó pártfogó felügyel ők
sem a büntetés-végrehajtásban, sem az állami tisztvisel ők körében végrehajtott
illetményfejlesztésben nem részesültek. Az új rendvédelmi életpályamodell alapján a büntetés -
végrehajtásban végrehajtott illetményemelés ugyanis csak a hivatásos állományt érintette . A
2016. évi LII . törvénnyel az államigazgatásban végrehajtott illetményemelésb ő l pedig azért
maradtak ki, mert nem a kormányhivatal, hanem a büntetés-végrehajtási szervezet állományába
tartoznak. Mivel a Kormány láthatóan csak a közszféra egy-egy kiválasztott rétegében ,
életpályamodellek keretében biztosít illetményemelést, félő , hogy a büntetés-végrehajtás i
pártfogó felügyelők speciális jogállási helyzetük miatt hosszú éveken keresztül semmilye n
illetményemelésben nem fognak részesülni



Tukacs István képvisel őtársammal még februárban írásbeli kérdést nyújtottunk be Pinté r
Sándor belügyminiszterhez a büntetés-végrehajtási pártfogó felügyel ők esetében elmaradt
illetményemelés miatt .

Pintér Sándor belügyminiszter írásbeli válaszában hallgatólagosan elismerte a fent ismertetet t
anomália fennállását, a büntetés-végrehajtási pártfogó felügyelők illetményének
rendezetlenségét . Láthatóan a belügyminiszter úr is azon az állásponton van, hogy ezt a kérdés t
rendezni kell, és válaszában rámutatott ennek módjára is . Eszerint a belügyminiszter az állami
tisztviselőkről szóló 2016 . évi LII. törvény személyi hatályának kiterjesztésében látja a
megoldást a büntetés-végrehajtás személyi állományában foglalkoztatott párfogó felügyel ők
illetményének emelésére .

Az állami tisztviselőkről szóló törvény gondozása, azaz kidolgozása és a módosítá s
szükségességét felvet ő javaslatok és észrevételek feldolgozása a közigazgatás i
minőségpolitikáért és személyzetpolitikáért, valamint a közigazgatás-fejlesztésért felel ős
kormánytag, azaz Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter feladatkörébe tartozik .
Ezért Pintér Sándor belügyminiszter írásbeli válaszára figyelemmel a bv . pártfogó felügyelők
jogviszonyára és illetményére vonatkozó szabályozás rendezésének tárgyában Lázár János
miniszterhez is kérdést nyújtottam be . Lázár János azonban válaszra sem méltatta kérdésemet ,
hanem azt „válaszadás céljából áttette a belügyminisztériumhoz .

Miniszterelnök Úr !

Egy tömegeket ugyan nem érintő , de a fogvatartottak reintegrációja szempontjábó l
kulcsszerepet játszó szakembereket érint ő, súlyos jogalkotási anomália megoldásá t

belügyminisztere a Miniszterelnökséget vezető miniszterétől várja. Amikor err ő l Lázár János
minisztert kérdeztük, akkor ő a Belügyminisztériumra mutogat .

Kérdezem Miniszterelnök Urat, miért nincs rend a Kormányában? Hogyan lehetséges az, hog y
egyetlen minisztere sem képes választ adni a pártfogó-felügyel őkre vonatkozó szabályozással
összefüggő legalapvetőbb kérdésekre?

Kérdezem Miniszterelnök Urat, hogy képesek-e eldönteni, kinek a feladata rendezni az
elfuserált törvényeik miatt elmaradt fizetésemelés ügyét? A miniszterek egymásra mutogatá s
helyett mikor lesz végre képes a Kormány döntést hozni a pártfogó felügyel ők

fizetésemelésérő l?
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